

3-A Sanitary Standards

行业

当涉及到食品和包装时，不断更新的法规要求根据食品接触的生产标准专门开发和测试材料。

认证详情

3-A Sanitary Standards, Inc. (3-A SSI) 是一家美国组织，致力于制定食品与乳制品卫生设备和系统的标准和实施指南，从而助力公共卫生。这一组织专注于准予卫生处理设备和系统的完整性。

3-A 卫生标准的目标是：

- 防止食品污染
- 确保所有产品接触面都可以进行机械清洁，并容易拆下以进行手动清洁或检查。。

3-A 卫生测试程序要求样本进行加速使用模拟测试，以确定可清洁性。

获得认证的材料

- fluteck™ P 1000
- fluteck™ P 1500
- fluteck™ P 2000

fluorseals S.p.A.

Via Tribolina, 20/22
24064 - Grumello del Monte (BG)
Italy

电话 +39 035 4492811
传真 +39 035 831410
电子邮件 info@fluorseals.it
税号 (VAT) IT00593110166



fluorseals.it

3-A Sanitary Standards

Industry

When it comes to food and packaging, the growing legislation requires specifically developed and tested materials, in accordance with production standards for contact with food.

Certification Details

3-A Sanitary Standards, Inc. (3-A SSI) is an American organization that serves the public health by developing standards and practices for equipment and systems for food and dairy sanitation. It is focused on granting integrity of hygienic processing equipment and systems.

The goal of 3-A Sanitary Standards is to:

- Protect food from contamination
- Ensure that all product contact surfaces can be mechanically cleaned and be dismantled easily for manual cleaning or inspection.

The 3-A Sanitary Testing Procedure subjects the specimens to accelerated use-simulating tests to determine the cleanability.

Certified Materials

- fluteck™ P 1000
- fluteck™ P 1500
- fluteck™ P 2000

fluorseals S.p.A.

Via Tribolina, 20/22
24064 - Grumello del Monte (BG)
Italy

T +39 035 4492811
F +39 035 831410
E info@fluorseals.it
VAT IT00593110166

[in](#) [@](#) [f](#)

fluorseals.it